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سرکار خانم دکتر فاطمه منعمی- عضو محترم شورای اسلامی شهرکرج
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خبر
»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه  » ایرج منعمی« 

جانباز هشت سال دفاع مقدس که ۱۲شهریور۱۴۰۰ 
به همرزمانش پیوست را گرامی میدارد

بهداشت و سلامت

»وزیر بهداشت« مطرح کرد:

تنها راه کنترل کرونا 
واکسیناسیون است

دکتر بهرام عین اللهی در دیدار با علیرضا زاکانی شهردار 
تهران که در ستاد وزارت بهداشت برگزار شد، اظهار داشت: 
تنها راه و مطمئن ترین راه برای کنترل بیماری کووید۱۹، 
سیزدهم،  دولت  سیاست  بنابراین  است  واکسیناسیون 

تحقق واکسیناسیون عمومی در کشور است.
روند  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  در  افزود:  وی 
امروز حرکتی  از  اما  انجام است  واکسیناسیون در حال 
جهادی برای واکسیناسیون باید انجام شود چون با روند 
کار  یک  انتظار  و  شود  نمی  برآورده  ما  انتظار  کنونی، 

جهادی در حوزه واکسیناسیون داریم.
استانهای  از  که  بازدیدهایی  در  داد:  ادامه  اللهی  عین 
واکسیناسیون  در  خوبی  به  مردم  داشتیم،  مختلف 
مشارکت داشتند و صحنه هایی خلق شده که بعد از دوران 
دفاع مقدس کمتر در کشور مشاهده می شود. به عنوان 
نمونه در اهواز، حسینیه ای بود که برای واکسیناسیون در 
نظر گرفته شده بود و در این حسینیه، ۲۴ ساعته اقدام 
به تزریق واکسن کرونا می شد و همه نیروهای حسینیه 
از نیروهای عاشق اهل بیت و امام حسین)ع( بودند و با 
کمک یکی از نیروهای بهداشتی، واکسیناسیون به نحو 
احسن در حال انجام بود یا برخی ورزشگاه ها با کمک 
بسیج جامعه پزشکی برای واکسیناسیون اختصاص یافته 
بود و در سفر دو روز اخیر به استانهای شمال غربی نیز 

چنین مراکزی فعال بودند.
که هیچ  است  این  ما  برنامه  کرد:  تاکید  بهداشت  وزیر 
از  یکی  این  و  نماند  منتظر  واکسن،  صف  در  کسی 

معضلات است که مردم در صف و ناراضی باشند.
در سیستم  امکانات  و  پرسنل  کمبود  به  اشاره  با  وی   
مردم  که  دیگر  کارهای  همه  مثل  گفت:  موجود  اداری 
قهرمان و شهیدپرور به ما کمک کردند، انتظار داریم که در 
واکسیناسیون نیز به ما کمک کنند تا بتوانیم به سرعت، 

شاهد تحقق واکسیناسیون عمومی باشیم.
تهران  شهردار  زاکانی،  دکتر  از  شد:  یادآور  اللهی  عین 
درخواست کردیم که به ما در واکسیناسیون کمک کند و 
بتوانیم کاری کنیم که هیچ کسی در صف واکسن نماند 
و بجای اینکه مردم منتظر ما باشند، ما باید منتظر آنها 
باشیم و با شیفت بندی و امکانات کامل حتی به صورت 
شبانه روزی، منتظر مراجعه مردم به مراکز واکسیناسیون 
و  تزریق شود  کرونا  واکسن  آنها  به  احترام  با  و  باشیم 
بعد از این مرحله می توانیم به کنترل بیماری کووید۱۹ 

امیدوار باشیم.
وی خاطرنشان کرد: امروز گزارشی در ستاد ملی مقابله با 
کرونا ارائه شد که نشان می داد میزان عوارض واکسن 
های  واکسن  عوارض  و حتی  است  ناچیز  بسیار  بسیار 
هیچ  بنابراین  است  بوده  کمتر  هم  وارداتی  از  داخلی 

نگرانی از انجام واکسیناسیون نداریم.

خبر اول

حقوقی و قضایی

کرونا در ایران

آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور روز شنبه در 
جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا، گفت: با پیش بینی و 
پیشگیری های فعالانه می توان آسیب های ناشی از ایجاد 

موج های جدید را کاهش داد.
و  کشور  وزارت  بودن  فعال  لزوم  به  اشاره  با  رئیسی 
بررسی،  زمینه  در  استان ها  در  اجتماعی  کمیسیون 

با  مقابله  راهکارهای  و  شناخت 
آسیب های اجتماعی و روحی و روانی 
ناشی از کرونا، اظهار داشت: باید این 
موضوع در دستور کار قرار بگیرد و با 
استفاده از نظرات فرهیختگان حوزه و 
دانشگاه راهکارهای علمی اتخاذ شود 
تا کمترین آسیب اجتماعی و روحی 

را داشته باشیم.
رئیس جمهور با ابراز خرسندی از 

پایین بودن عوارض واکسن 
های استفاده شده اعم 

تولید  و  وارداتی  از 
لزوم   بر  داخل، 

نی  سا ع ر طلا ا
و  درست 
دقیق در این 

درخصوص تاکید کرد و گفت: اینکه واکسن داخلی در مقایسه 
با انواع وارداتی آن کمترین عوارض 
را دارد، می تواند برای مردم 
در مقابله با تبلیغات 
که  بدخواهان 
تولید و توانایی 

متخصصان داخلی را زیر سوال می برند، اطمینان خاطر و  
آرامش به همراه داشته باشد.

آیت الله رئیسی با تأکید بر اهمیت توجه به واکسیناسیون 
کشور  وزارت  گفت:  التابعین،  مشکوک  و  مهاجرین 
زمینه   در  انضباطی  و  نظم  باید  مرزی  استانداران  و 
واکسیناسیون این افراد که میهمانان جمهوری اسلامی 
هستند، فراهم کنند تا از شیوع بیماری 
جلوگیری شود. وی روند واکسیناسیون 
در کشور را امیدبخش خواند و با اشاره 
به افزایش واردات واکسن و تولید داخل 
لزوم تسریع و  بر  آینده  در هفته های 
های  گروه  در  واکسیناسیون  توسعه 
سنی مختلف تاکید کرد. رئیس جمهور 
همچنین برگزاری مراسم اربعین حسینی 
را منوط به موافقت دولت عراق و اعلام 
شرایط پذیرش زوار از جانب این کشور 
در  تردید  بدون  کرد،  تأکید  و  دانست 
صورت موافقت کشور میزبان کسانی 
می توانند به زیارت اربعین مشرف شوند 
که با تایید وزارت بهداشت و درمان 
هر دو دُز واکسن کرونا را زده 

باشند.

رئیس قوه قضاییه در دیدار با محسن رضایی -معاون 
اقتصادی رئیس جمهور و دبیر شورای عالی هماهنگی 
اقتصادی سران قوا- از تیم اقتصادی دولت خواست که 
با برنامه ریزی دقیق و علمی، کشور را از گردنه های سخت 

اقتصادی عبور دهد.
محسن رضایی معاون اقتصادی رئیس جمهور و دبیر 
شنبه  روز  قوا  سران  اقتصادی  هماهنگی  شورای عالی 
رئیس قوه  کار  در دفتر  با حضور  سیزدهم شهریور ماه 
قضاییه، با حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای دیدار 

و گفت وگو کرد.
رئیس قوه قضاییه در این دیدار ضمن تبریک به محسن 
رضایی به خاطر اعتماد رئیس جمهوری به وی و انتخابش 
به عنوان معاون اقتصادی رئیس جمهور، دبیر شورای عالی 
اقتصادی  ستاد  دبیر  و  قوا  سران  اقتصادی  هماهنگی 
دولت، گفت: وظایف سنگین و خطیری به شما سپرده 
شده و امید است با همکاری همه اجزای دولت، برنامه 
ریزی دقیق و علمی بتوانید کشور را از گردنه های سخت 

اقتصادی بر پایه توانمندی های داخلی عبور دهید.
محسنی اژه  ای اظهار داشت: قوه قضاییه بر همکاری هر 
چه بیشتر دستگاه قضا و دولت در جهت تأمین امنیت 
و آسایش مردم، بهبود وضعیت و کاهش مشکلات مردم 

تأکید دارد.
رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: آماده هستیم در جهت 
رفع موانع اصلی اقتصاد و رونق سرمایه گذاری و تولید 
در کشور به قدر سهم خود در دستگاه قضایی به دولت 

کمک کنیم.
ریشه کنی بسترهای فسادزا و همکاری با دستگاه قضا 
برای برخورد با عناصر فاسد از دیگر محورهای مورد مورد 
بحث بود که با استقبال معاون اقتصادی رئیس جمهور 
مواجه شد و محسن رضایی در همین زمینه گفت: برای 
برخورداری از یک سیستم اقتصادی سالم باید مسیرهای 
فساد را از مبداء کور کرد که خوشبختانه دولت سیزدهم در 
این زمینه برنامه عملی همراه با اقدام و برنامه مدون دارد.

محسن رضایی با تشریح برنامه های خود و تیم اقتصادی 
ارائه  به  کشور،  اقتصادی  همه جانبه  ارتقاء  برای  دولت 

گزارشی از وضعیت حال حاضر اقتصاد کشور پرداخت.

قطعی  معیارهای  اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در 
تشخیصی، ۲۰ هزار و ۴۰۴ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شد که سه هزار و ۴۷۹ نفر از آنها بستری 
شدند، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۵ میلیون و ۱۰۳ 

هزار و ۵۳۷ نفر رسید.
تا کنون ۴ میلیون ۳۳۲ هزار و ۸۹۲ نفر از بیماران، بهبود 
یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند، ۷ هزار و ۷۴۴ 
نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند، طی ۲۴ ساعت 
گذشته با مرگ ۵۱۵ نفر، مجموع شمار تلفات کرونا به ۱۱۰ 

هزار و ۶۴ نفر رسید، تا کنون ۲۹ میلیون و ۳۳۵ هزار و 
۵۷۲ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.

همچنین تا کنون ۱۹ میلیون و ۳۴۰ هزار و ۳۸۵ نفر 
دُز اول واکسن کرونا و ۹ میلیون و ۵۰۲ هزار و ۶۷۹ نفر 
اند و مجموع واکسن های  را تزریق کرده  دُز دوم  نیز 
تزریق شده در کشور به ۲۸ میلیون و ۸۴۳ هزار و ۶۴ دُز 
رسید، افراد واجد شرایط برای تزریق واکسن در سامانه 
واکسیناسیون ثبت کنند، در حال حاضر ۲۴۶ شهر کشور 
در وضعیت قرمز، ۱۴۴ شهر در وضعیت نارنجی و ۵۸ 

شهر در وضعیت زرد قرار دارند.

»رئیس جمهور« مطرح کرد: 

شرط رفتن به مراسم اربعین »موافقت دولت عراق« و »تزریق ۲ دوز واکسن« است

»رئیس قوه قضاییه« در دیدار با رضایی تاکید کرد؛

همکاری هر چه بیشتر دستگاه قضا و دولت در جهت کاهش مشکلات مردم

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۴ میلیون ۳۳۲ هزار و ۸۹۲ تن رسید
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اجتماعی

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: پیگیری ورود 
سهام باشگاه های پرسپولیس و استقلال به بورس از مدت ها 
قبل در حال انجام است و مراحل زیادی برای نهایی شدن 
این اقدام اجرا شده است، »محمدعلی دهقان دهنوی« در 
زمینه آخرین وضعیت بورسی شدن سهام سرخابی ها با بیان 
اینکه پذیرش این شرکت ها از مدت ها قبل در حال انجام 
است و تاکنون پذیرش بخشی از آن انجام شده است، گفت: 
تلاش ما ورود شرکت هایی به بورس است که ساختار مالی 

مناسبی داشته باشند. در این راستا ملاحظات و مشکلاتی 
در مورد ورود این دو تیم به بورس وجود دارد که درصدد رفع 

شدن آن هستیم.
دهقان دهنوی همچنین به عوامل رشد اخیر شاخص بورس 
اشاره کرد و گفت: سازمان بورس به هیچ عنوان درباره صعود 
و نزول شاخص بورس اظهار نظر نمی کند؛ موضوع قابل 
اهمیت برای سازمان بورس، وجود شفافیت و انصاف در بازار 
است که در این زمینه وظیفه سازمان، نظارت برای فراهم 

شدن این شرایط است.
رییس سازمان بورس معتقد است که شاخص بورس تابعی 
از تحولات اقتصادی کلان کشور، مسائل درون شرکت ها 
و بنگاه ها است و هر گونه اتفاقی می تواند به شدت روند 

معاملا بازار سهام را تحت تاثیر خود قرار دهد.
آزادسازی  وضعیت  آخرین  به  ادامه  در  دهنوی  دهقان 
درصد   ۴۰ گفت:  و  کرد  اشاره  عدالت  سهام   باقی مانده 

باقی مانده سهام عدالت در آینده آزادسازی می شود. 

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار در مورد واریز باقی مانده 
سود سهام عدالت خاطرنشان کرد: بخشی از عدم پرداخت 
سود سهام عدالت ناشی از افزایش سرمایه شرکت ها بود و 
در این میان با شرکت هایی که سود خود را پرداخت نکرده 
اند به طور حتم از نظر انضباطی برخورد می شود، مقدار سود 
باقی مانده کم است و با توجه به اینکه پرداخت سود سال ٩٩ 
نزدیک است، بنابراین باقی مانده سود سهام عدالت با سود 

سال ۱۳۹۹ پرداخت می شود. 
دهقان دهنوی در ادامه به فروش سهام عدالت اشاره کرد 
و گفت: همچنان امکان فروش بلوکی سهام عدالت مانند 
قبل وجود دارد اما متاسفانه در ماه های قبل خریدار نداشت 
بلوکی  فروش  بالقوه  به وجود خریدار  توجه  با  اکنون  و 
امکان پذیر است، سهام عدالت چند ماه است که فروش 
نرفته است، در این زمینه اطلاع رسانی شد تا افرادی که 
درخواست فروش داده بودند، در خواست خود را بررسی کنند 
زیرا  همچنان امکان لغو فروش سهام این افراد وجود دارد.

»رییس سازمان بورس« تشریح کرد:

آخرین وضعیت ورود سهام سرخابی ها به بورس

رفاه و تعاون

»وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی«
 تاکید کرد:

لزوم کمک مالی و پرداخت
 یارانه به مشاغل در دوران کرونا

»حجت الله عبدالملکی« در جلسه ویژه بررسی آسیب های 
از پیشنهاد رئیس کمیسیون  با قدردانی  اجتماعی کرونا، 
اجتماعی مجلس برای تشکیل کمیته مستقل امور اجتماعی 
و معیشت در ستاد ملی مقابله با کرونا، افزود: ما باید ۲ کار 
انجام می دادیم که انجام نشد، اما در شرایط کنونی باید برای 
اجرای آنها برنامه ریزی کنیم که یکی از آنها تکمیل زیرساخت ها 

بوده که بحث های اطلاعاتی از مهمترین ملزومات آن است.
وی ابراز داشت: هرچند در وزارت کار، اقدامات خوبی در این 
زمینه انجام شده، اما با ایده آل ها فاصله دارد، بنابراین باید با 
نقطه زنی به این موضوع بپردازیم که چه مشکلاتی برای افراد 

ایجاد شده و باید برای رفع آنها چه اقداماتی انجام شود.
عبدالملکی یادآور شد: تاکنون اغلب اقدامات صورت گرفته در 
شرایط کرونا کوتاه مدت بوده، همچنان که در قالب اعطای 
تسهیلات وام یا بسته های معیشتی انجام شده است، اما 
این اقدامات همچون مسکن، تاثیر کوتاه مدت داشته است، 
بنابراین باید در شرایط کنونی با قدرت این مسئله را جدی و 
ریشه ای پیگیری کنیم و نباید به آن نگاه کوتاه مدت داشته 
باشیم، همچنان که واکسیناسیون اقدامی موثر است، اما راه 

حل و علاج قطعی نیست.
وی، تصریح کرد: در حوزه کسب و کارها نیز باید چند کار 
اساسی انجام شود، به این صورت که در مورد مشاغل رسمی، 
کمک های مالی صورت بگیرد و لازم است برای آنها یارانه 
پرداخت کنیم، سایر کشورها نیز با شرط حفظ نیروی کار و 

تداوم بیمه پردازی به این امر مبادرت ورزیدند.  
کرونا  مشاغل  توسعه  همچنین  داشت:  بیان  عبدالملکی 
آموزش صاحبان  خانگی،  مشاغل  و   ICT دوست همچون
کسب و کار برای ادامه حیاتشان در شرایط کرونایی و تکمیل 
زنجیره ارزش در مورد محصولاتی که موثر بوده، اما تحت تاثیر 
کرونا قرار گرفتند، به ویژه در حوزه بازاریابی و فروش، از دیگر 

اقداماتی است که باید در این حوزه انجام شود.
این عضو کابینه دولت سیزدهم، خاطرنشان کرد: در بند الف 
تبصره ۱۸ قانون بودجه ۱۴۰۰ نیز منابعی جهت رونق اشتغال 
وجود دارد که البته اختیار هزینه کرد آن به وزارت اقتصاد 
و دارایی محول شده که اقدام مناسبی نبوده است، چراکه 
در حال  اما  بازمی گردد،  اشتغال  برای حوزه  برنامه ریزی  به 
هماهنگی با وزیر اقتصادی و دارایی هستیم که یا کلاً آن را به 
ما منتقل کنند تا بتوانیم برنامه ریزی عملیاتی برای آن داشته 
باشیم یا تلاش کنیم که از بخشی از این منابع استفاده کنیم.

یارانه  پرداخت  برای  مدل  بهترین  هم اکنون  افزود:  وی، 
و کمک معیشتی به افراد آسیب دیده از کرونا استفاده از 
ظرفیت کمیته امداد امام خمینی )ره( است، بدین صورت که 
خانواده هایی که سرپرست آنها در اثر کرونا فوت کرده اند، باید 
تحت پوشش قرار بگیرند، بنابراین لازم است برای آزمون وسع 

و اقدامات حمایتی، منابعی به این نهاد تزریق شود.
عبدالملکی، یادآور شد: ما در سطح کلان اقتصادی نیاز داریم 
سیاست ها و نگاهمان در عصر کرونا را تغییر دهیم، همچنان 
که چین در شرایط شیوع کرونا از نرخ رشد مثبت اقتصادی 
برخوردار شد، چراکه با افزایش صادرات رویکرد جدیدی در 

حوزه اقتصادی اتخاذ کرد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، تاکید کرد: هم اکنون با 
استقرار امیرعبداللهیان در وزارت امور خارجه، فرصت مناسبی 
برای رونق دیپلماسی اقتصادی ایجاد شده است که باید در 
سطح کلان آن را پیگیری کنیم، چراکه از این طریق می توان 
بخش اعظمی از تبعات اقتصادی دوران کرونا را برطرف کرد.

جلسه ویژه بررسی آسیب های اجتماعی کرونا به ریاست ولی 
اسماعیلی رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس با حضور وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی و جمعی از مسئولان دستگاه های 
مربوطه اعم از وزارت بهداشت، سازمان بهزیستی کشور، کمیته 
تامین اجتماعی و وزارت  امام خمینی)ره(، سازمان  امداد 

ورزش و جوانان برگزار شد.

باذن الله...
مرحوم »فخرالدین حجازی« نماینده اول دوره اول مجلس از 
تهران بود، حجازی انتشارات آثار اسلامی بعثت را با حمایت 
آیت الله میلانی در دوران اختناق حکومت پهلوی و در 
لاله زار تهران راه اندازی کرد و بعدها دفتر انتشاراتش را به 

خیابان پر خاطره ۱۶ آذر انتقال داد.
آن  در  نیز  توده  ساختمان شماره ۶۸ که سال ها حزب 
فعالیت می کرد. مجموعه فرهنگی ای که در کنار تولید 
محتوای فاخر آیینی و دانشگاهی، کارآفرینی پویایی در 
صنعت چاپ و نشر ایجاد کرد، استخدام نام بعثت به خاطر 
الخصال محمد  به حضرت محمود  ویژه وی  ارادتمندی 

مصطفی)ص( بود.
۱۳ سال پیش وقتی برای نخستین بار برای کار وارد نشر 
بعثت شدم تصویرش را بر در چوپی قهوه ای رنگ موسسه 
دیدم، به طرفه العینی یکی از سخنرانی هایی پرشور و 
هیجانش را در یکی از نرم افزاهای تاریخی انقلاب اسلامی 

به خاطر آوردم.
روحیه  که  من  برای  بود  جذابی  و  پرشور  دنیای  نشر 
جستجوگری داشتم؛ از بوی عطر کتاب مست می شدم و 
حالا از میان ۱۰۰ جلد کتابی که در نوجوانی با عرق جبین 

به دست آورده بودم به میان هزاران جلد کتاب آمده بودم 
که خیلی هایشان حاصل زحمات فخرالدین حجازی بود. 
کتاب های موضوعی و معروف قرآن و طبیعت و ... که بی 
آزار شیرازی، نوشته و همچنین کتاب تاریخ تحلیلی استاد 
محیط طباطبایی و... متاسفانه در سال های گذشته بسیاری 
از این آثار تجدید چاپ نشده اند، در همه این سال ها از 
توجه مرحوم  از  بعثت  نشر  کارکنان  و  کارگران چاپخانه 
حجازی به امورات مالی و حقوقشان شنیده بودم. عاشق 
پیامبر بود؛ خاطرم هست که هر ساله در ایام بعثت رسول 
اکرم هدیه ای به کارکنان می داد و شربتی در خیابان ۱۶ آذر 
توزیع می کرد، هر چند به خاطر آن تعریف اغراق آمیزش از 
مرحوم امام)ره( از محبوبیتش کاسته شد اما به نظرم واقعا 

امام دوست و محب واقعی اهل بیت)ع(بود...
این روایت که در پی می نویسم را آقای هادی معماری 
عزیز )اولین فرمانده مقر مطهری پس از بمب گذاری( برایم 

نوشته بودند که با اجازه ایشان در اینجا می آورم.
مرحوم حجازی حق بزرگی به گردن فرماندهان سپاه دارد، 
ساعت ها منتظر می ماندند تا از جلسه مجلس و کمیسیون 
و... بیاید تا برای حضور در یگان های رزم در جبهه ها وقتی 
آقای حجازی زندگی ساده ای داشت، بر خلاف  بگیرند، 
سخنرانی های طولانی بسیار کم حرف بود، مدام یاد قبر 
و قیامت و حساب و کتاب بود و اعمال مذهبی را به طور 
شایسته ای انجام می داد، شبی در منزلش با ایشان تنها 
بودم از بعد از ظهر تا فردای آن روز که شب جمعه بود در 

منزل شان ماندم.
گفت: هادی دعای کمیل بخوانیم؟ صدایم را خیلی دوست 
داشت؛ دو نفری دعای کمیل را با هم خواندیم، به فراز 
»الَلّهُمَّ وَ مَنْ ارَادَني بِسُوء فَارَدِْهُ، وَ مَن كادَني فَكِدْه« که 

رسیدیم نوبت خواندن استاد شد و به سبک سخنرانی ها 
بسیار حماسی و بادست تکان دادن میخواند.

از تنهایی بیزار بود و حالت خوبی نداشت، شور و حالی 
در بین رزمندگان ایجاد می کرد که مانندش را ندیده ام، 
هر بار می خواست برود جبهه می گفت: هادی باید بیایی 
و برویم... موافقت رفتنم را از فرماندهی سپاه می گرفت، 
همیشه به یادش هستم و سر هر نماز دعایش می کنم، در 

مدت بیماری کمتر سراغش را گرفتند...

آخر نوشت:

در سال های پایان عمرش راست ها در حقش جفا کردند و 
برخی از چپ ها نیز چون حجازی از خط قرمزهای نظام عبور 
نمی کرد، به کارشان نمی آمد و رهایش کردند. در نظرم آقای 
حجازی شخصیت برجسته ای داشتند و این صداقتشان 
در محبت به اهل بیت و پیامبر اعظم)ص( و اقدام عملی 
شان در توسعه معارف دینی در جامعه و بین جوانان برایم 

ارزشمند بوده است.
این متن را چندی پیش به مناسبت ۲۹ اردیبهشت ماه 
سالگرد رحلت ایشان نوشته بودم و حال از مجموعه وزین 
»دنیای هوادار« خواستم تا در روزنامه منتشر کنند تا در  
تاریخ بماند و البته مخاطبان نیز بخوانند. دوست داشتم 
برای پاسداشت ایشان مطلبی بنویسم که الحمدالله به قدر 

توان محقق شد، خدایش بیامرزد.
توضیح عکس: ایستاده از سمت سردار هادی معماری، 

اولین فرمانده مقر مطهری پس از بمب گذاری
نفر دوم از سمت چپ شهید اصغر رسولی هستند

مرتضی  شهید  حجازی،  فخرالدین  مرحوم  چپ  سمت 
حمزه دولابی

برای مرحوم »فخرالدین حجازی«؛

ساختمان شماره ۶۸

خاطره بازی

بورس

رضا شاعری

  نویسنده

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »زهرا رگبار «
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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استان ها

قزوین

اردبیل

بر حسب گزارش »اداره کل 
بازرسی استان قزوین«؛

کیفرخواست 1۸ نفر از متهمان 
پرونده اداره کل میراث فرهنگی 

استان قزوین صادر شد
کیفرخواست ۱۸ نفر از متهمان پرونده اداره کل میراث فرهنگی 
استان قزوین مبنی بر تخلفات گسترده مالی صورت گرفته 
صادر شد، حسب گزارش اداره کل بازرسی استان قزوین در 
سال ٩7 مبنی بر تخلفات گسترده مالی صورت گرفته در اداره 
کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان قزوین، 
پرونده قضایی در دادسرای مرکز این استان تشکیل و بر همین 

اساس متهمان موصوف تحت تعقیب کیفری قرار گرفتند.
و  کارمندان  مدیران،  از  برخی  شامل  پرونده  این  متهمان 
کارشناسان اداره کل میراث فرهنگی استان قزوین و همچنین 
تعدادی از پیمانکاران پروژه های مختلف اماکن تاریخی و 

گردشگری سطح استان قزوین هستند.
پس از بررسی و کارشناسی های صورت گرفته مشخص شد، 
در قرارداد های منعقده با بعضی از پیمانکاران اماکن تاریخی 
از پروژه ها مقررات قانونی  و گردشگری در واگذاری برخی 
اعمال نشده و تبانی صورت گرفته و با صدور گواهی های 
متعدد خلاف واقع صورت وضعیت های صوری تایید و مبالغ 

هنگفتی از حقوق بیت المال تضییع شده است.
بر همین اساس اتهام چندین فقره اختلاس، چندین فقره 
تبانی در معاملات دولتی منتهی به خسارت به دولت، چندین 
فقره اهمال در امر مدیریت منتهی به تضییع حقوق دولتی، 
چندین فقره نقض قانون منع مداخله کارمندان دولت در 
معاملات دولتی، چندین فقره تحصیل مال از طریق نامشروع، 
لطمه و خرابی به آثار و بنای تاریخی، جعل و استفاده از سند 
مجعول از سوی متهمان این پرونده، مورد بررسی قرار گرفت 
و در نهایت با توجه به گزارش اداره کل بازرسی استان قزوین 
و تحقیقات انجام شده از سوی شعبه رسیدگی کننده، پرونده 
موصوف تکمیل و برای 18 نفر از متهمان پرونده کیفرخواست 
صادر شد و پرونده برای رسیدگی به شعبه 108 دادگاه های 

کیفری دو قزوین ارجاع شده است.

»رئیس پلیس پیشگیری ناجا« مطرح کرد: 

ماموریت کلانتری ها برای ارتقای 
خدمات انتظامی هوشمندسازی می شود

از ستاد پلیس پیشگیری  بازدید  سردار معصوم بیگی در 
فرماندهی انتظامی استان اردبیل و کلانتری 11 فرماندهی 
هدف  با  داشت:  اظهار  اردبیل  مرکز  شهرستان  انتظامی 
مختلف  اقشار  به  خدمت رسانی  در  تسهیل  و  تسریع 
جامعه، فعالیت کلانتری ها و پاسگاه ها  هوشمندسازی 

می شود.
در  تسهیل  و  تسریع  برای  هوشمندسازی  کرد:  بیان  وی 
خدمت رسانی به اقشار مختلف جامعه یک ضرورت اساسی 
است که در این زمینه تشکر و قدردانی از پیشگامان نظم و 
امنیت عمومی اولویت مهم است که تامین آسایش و آرامش 

مردم را در جامعه اسلامی فراهم کرده اند.
رئیس پلیس پیشگیری ناجا گفت: پلیس به عنوان نهاد 
حکومتی در بین اقشار مختلف جامعه شناخته می شود که 
این مسئله این سازمان را به سازمان مردمی تبدیل کرده که 
در این زمینه تحقق نظم در جامعه و ایجاد بستر های آرامش 
و امنیت نیازمند مشارکت همگانی و پلیس کارآمد و پاسخگو 
است. معصوم بیگی تصریح کرد: کارآمد بودن عملکرد یک 
مجموعه موفق، در هماهنگی مناسب و پیوند با دیگر نهاد های 
اجتماعی است و خوشبختانه کلانتری ها و پاسگاه ها دارای 

ایمان، بصیرت و مردم داری هستند.

دریچه ورزشی

یکی از مهم ترین مباحثی که در مجلس شورای اسلامی 
قرار  تاکید  مورد  ورزش  وزیر  به  اعتماد  رای  هنگام 

گرفت، بحث ورزش همگانی و سلامتی مردم بود، 
اتفاقا رئیس جمهور هم در برنامه های خود به 

ورزش های سلامت محور تاکید فراوانی داشتند 
و در نهایت می بینیم که مقام معظم رهبری 
هم در هر فرصتی به توسعه ورزش همگانی 
و تندرستی جامعه تاکید می ورزند و ورزش 
همگانی را همانند دامنه کوه قلمداد کرده اند 

که قله اش به قهرمانی می رسد.
در همین حال آمارهایی عجیب و غریب از 

به  گاهی  فدراسیون همگانی  متولیان  سوی 
گوش می رسد که اگر نگوییم رویاپردازانه است، 

باید به سلامت چشم خودمان، مردم و کارشناسان 
شک کنیم! آمار 51 درصدی ورزش همگانی شعاری 

دهن پرکن است که همین الان پیشرفته ترین کشورهای 
دنیا هم چنین ادعایی ندارند. 

اما این آمار را چگونه جمع و جور می کنند؛ دانش آموزان، 
دانشجویان، کارگران و سربازان و باشگاه های مختلف و 
رشته های ورزشی را روی هم جمع می بندند و به فرض 
می شود 40 میلیون نفر، )15 میلیون دانش آموز، 14 ملیون 
کارگر، چند صد هزار دانشجو و باشگاه های حرفه ای و آماتور( 

که در نگاه آقایان می شود مجموع ورزش همگانی. 
اگر این محاسبه را معیار قرار دهیم باید به فدراسیون 
همگانی خُرده گرفت، این آمار چیزی بالاتر از 60 درصد 
می شود، ولی آیا واقعا این شیوه آمارگیری درست است؟ 

تازه دوستان از کشاورزان و عشایر و روستاییان که تحرکی 
دارند غافل مانده اند و گرنه به قول آن مربی معروف می 

شود؛ 110 درصد!
حالا برای اینکه به دولت و رئیس دستگاه ورزش ثابت کنند 
که ورزش همگانی با وجود مدیریت این دوستان به یکباره از

 5 درصد و 4 درصد به 51 درصد رسیده، می خواهند خیلی کار 
را علمی و تخصصی کنند و یک سمپوزیوم! ورزش همگانی 
را در دستور کار قرار داده اند، که البته از اسمش هم پیداست 
که براساس تقویم و خالی نبودن عریضه و تخصیص  بودجه، 
فدراسیون همگانی بایستی کاری دهان پرکن انجام شود و 
چه بهتر از سمپوزیوم! برای اساتید این دوره احترام خاصی 
قائل هستیم و امیدواریم خروجی سمپوزیوم یک دردی از 

جامعه ورزش را دوا کند، اما سوژهایی که اعلام شده خیلی 
فراتر از خود سمپوزیوم می باشد!

توجه کنید: دکتر افشین ملایی: آینده ورزش همگانی، دکتر 
رضا شجیع: پارادایم های مدیریت در ورزش های همگانی، 
دکتر ژاله معماری: توسعه ورزش همگانی، چیستی، چرایی 
و چگونگی، دکتر حمید قاسمی: رسانه و ورزش همگانی، 
دکتر مهدی میرجلیلی: الزامات فرهنگی در ورزش همگانی، 

دکتر علی شریف نژاد: تکنولوزی در ورزش همگانی
بازهم از کم سوادی ماست اما پاردایم - یا چیستی و 
چرایی و این اصطلاحات برای مردمی که امروز بیش 
از هر زمان نیاز به حرکت و شور و نشاط و امید دارند 
در حد یک آگهی زیرنویس تلویزیون می باشد، 
اتیوپی شب  زدگان  برای قحطی  اینکه  مثل 
شعر برگزار کنند! ورزش همگانی زمانی واقعی 
خواهد شد که ملموس باشد، زمانی که مردم 
احساس نیاز کنند، اولا ورزش همگانی با یک 
فدراسیون که ٩0 درصد کار قهرمانی و برگزاری 
دوره های مربیگری و داوری انجام می دهد 

به سرانجام نمی رسد.
نمی دانیم چرا با وجود فدراسیون، انجمن های 
آن  هم عرض  نیز،  همگانی  فدراسیون  ورزشی 
فدراسیون، حدود 15 انجمن را تحت پوشش قرار 
داده و مدعی است که اینها همگانی هستند، اما اگر 
همگانی هستند که چرا انجمن شده اند و کلاس داوری 
و مربیگری برگزار می کنند و مسابقات قهرمانی برای هر 
انجمن دارند، ورزش همگانی زمانی همگانی می شود که 
سلامتی مردم در اولویت همه دستگاه ها قرار گیرد و هنر 
ورزش  دوباره شورای عالی  احیای  باید  ورزش  وزیر  بزرگ 

همگانی باشد که ریاستش بر عهده رییس جمهور است.
نه با برگزاری هفته ای یک همایش که مردم فلان شهر را 
با وعده پراید و ماشین لباسشویی و پتو و قاشق و چنگال 
به میدان شهر بکشند و چند نفر بیایند و سخنرانی کنند)با 
لباس ورزشی( قرعه کشی کنند و سوت و هورا و تمام تا 

هفته بعد در یک نقطه دیگر!

ورزش همگانی زمانی واقعی خواهد شد که ملموس باشد؛

ورزش با »سمپوزیوم« همگانی نمی شود!

البرز

ورود  با  گفت:  اشتهارد  شهرستان  دادگستری  رئیس 
دادگستری اشتهارد و حل مشکلات تولید و توزیع، از 
فساد و ضایع شدن هزار تن خوراک دامی جلوگیری شد.

ضایع  و  فاسد  از  جلوگیری  به  اشاره  با  بستامی  علی 
شدن هزار تن خوراک دامی در این حوزه قضایی با ورود 
دادگستری گفت: چندی پیش »شرکت طلا رشد نامی« 
تولید کننده خوراک دام، طیور و آبزیان مقدار ۵۷۵ تن 
ذرت دامی و کنجاله سویا را با ارز دولتی وارد کشور و 
آماده تولید هزار تن خوراک و توزیع آن بود که به دلیل 
مشکلات به وجود آمده در »سامانه بازارگاه« مربوط به 
جهاد کشاورزی برای عرضه و فروش محصول تولیدی 
حدود پنج ماه متوقف شده بود و تمامی این هزار تن 
نهاده دامی در خطر فساد و ضایع شدن قرار داشت که 
مدیران این شرکت علی رغم پیگیری و مکاتبات متعدد 

به نتیجه ای دست نیافته بودند.
بستامی ارزش خوراک دامی را بیش از ۵۰۰ میلیارد ریال 
این  از طرف  اعلام مشکل  از  افزود: پس  و  کرد  اعلام 
شرکت به دادگستری اشتهارد، با هماهنگی رئیس کل 
دادگستری استان البرز و مطابق با برنامه های تحولی 
دادگستری استان، سریعا رایزنی ها با مسئولین مربوطه 
در  جلسه ای  مشکل،  این  حل  راستای  در  و  شد  آغاز 

فرمانداری اشتهارد و با حضور من و دادستان شهرستان، 
فرماندار، رئیس هیئت مدیره تعاونی مرغداران، معاون 
امور دام استان البرز، رئیس جهاد کشاورزی شهرستان و 

مدیران شرکت نهاده های دامی تشکیل شد.
وی با اشاره به بررسی مشکلات پیش رو و اقدامات در 
این جلسه اضافه کرد: در این نشست مقرر شد که با توجه 
به شرایط موجود و امکان از بین رفتن این حجم از نهاده، 
امور دام استان از طریق اتحادیه دامداران استان سریعا 
نسبت به تحویل خوراک تولیدی این شرکت با نرخ های 
مصوب و با نظارت جهاد کشاورزی شهرستان و امور دام 

استان به تولید کنندگان مرغ گوشتی و دام اقدام کند.
تولید  که  بود  شرایطی  در  مشکل  این  کرد:  بیان  وی 
کنندگان مرغ گوشتی و دام در سطح شهرستان و استان 
هم با مشکل جدی تامین خوراک به نرخ مصوب در زمان 
مناسب مواجه بودند و عدم توزیع به موقع این نهاده ها 
علاوه بر خطر فساد و ضایع شدن، احتمال توزیع عرضه 

خارج از شبکه یا سوداگری در این حوزه را داشت.
وی اضافه کرد: خرابی سامانه های دستگاه های اجرایی 
نباید عاملی برای عدم توزیع به موقع نهاده های دامی 
یارانه ای و ایجاد بستر و به تبع آن ملتهب کردن بازار و 
افزایش قیمت ها و در نتیجه نارضایتی عموم مردم باشد 

و باید ادارات متولی مطابق با تکالیف قانونی و در راستای 
دستورالعمل نحوه مقابله با ترک وظایف قانونی مدیران 
و کارمندان، سریعا مشکلات مشابه در سطح شهرستان و 

استان را حل کنند.

»رئیس دادگستری شهرستان اشتهارد« خبر داد:

۱۰۰۰ تن خوراک دام به دلیل ایراد سامانه جهاد کشاورزی در آستانه فاسد شدن بود!

دز دوم واکسن کرونا قبل از زمان تعیین  شده تزریق نشود!
محمدرضا رئوفی دکتری فیزیولوژی پزشکی اعلام کرد: تزریق واکسن کرونا یک تا ۲ روز قبل 
از زمان تعیین شده خطرساز نخواهد بود اما تغییر این بازه زمانی به مدت مثلا یک هفته 

میتواند اثربخشی و کارایی واکسن را تحت تاثیر قرار دهد.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار



روزنامه

5
یکشنبه 14 شهریور 1400-  شماره  828

فرهنگی

فیلم تئاتر مترسک کاری از گروه نمایشی مهراب بیرجند است 
که با نگاهی به آیین های منطقه خراسان جنوبی به نویسندگی 
و کارگردانی حسین عباس زاده و همراهی گروه موسیقی 
مقامی نوای کویر خاوران و هنرمندان و بازیگران جوان، سال 
۱۳۹۷ به مدت زمان ۲۱ دقیقه در محوطه تئاتر شهر تهران 
و خانه هنرمندان در قالب اجراهای هفدهمین جشنواره 
بین المللی تئاتر عروسکی تهران مبارک اجرا و از این جشنواره 

موفق به دریافت جایزه بهترین موسیقی شده است.
در خلاصه داستان این فیلم تئاتر آمده: روایتی ساده با تکیه بر 
آیین و سنت و بازی های بومی و محلی خراسان با موضوع 
گنجشک هایی که با مترسک به خاطر گندم ها مبارزه می کنند.

بنا بر اعلام روابط عمومی اداره کل هنرهای نمایشی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، این نمایش در چارچوب تجربه ای 
کاملا عروسکی و جذاب مبتنی بر خرده فرهنگ ها و آیین 
و رسوم نواحی خراسان جنوبی، داستان مبارزه گروهی از 
گنجشک های در طلب روزی از گندمزاری را روایت می کند که 

مترسکی با ترساندن شان، سد راه آنان برای ادامه زندگی شان 
شده است. گنجشک ها، راه نجات و تفوق بر مترسک و لولوی 
سر خرمن را در اتفاق و وحدت با همدیگر می یابند و به راه 
می افتند... همچنین این نمایش همزمان با مراسم شادپیمایی 
عروسک ها در تهران و آیین آغازین جشنواره هفدهم در بیرجند 
و در محوطه ورودی باغ و عمارت جهانی اکبریه بیرجند برای 

عموم اجرا شده بود.
محمد زارع، عالیه محمدعلی زاده، آرمین شرفی خراسانی، 
سامان ضابطی بازیگران این اثر نمایشی و سیدمهدی حسینی، 
پریسا حدادپور، مژده سرچاهی، نازنین براتی، سارینا عرفان جو 
و نرجس برهانی به عنوان بازی دهندگان عروسک در این 
نمایش حضور دارند. محمد دُرپیشه، حسین دُرپیشه، عباس 
زارع، محسن اسماعیلی، مرتضی زارع و محمدرضا دُرپیشه نیز 
به عنوان اعضای گروه موسیقی آیینی و نواحی کویر خاوران 
با نمایش مترسک همکاری می کنند، حسین عباس زاده، 
نویسنده و کارگردان این نمایش از فعالان تئاتری باسابقه 

بیرجند است که تجربه کارگردانی نمایش زال سپیدموی را نیز 
در کارنامه دارد. این نمایش در هجدهمین جشنواره نمایش 

عروسکی روی صحنه رفته بود.
از دیگر نمایش هایی که عباس زاده کارگردانی شان را برعهده 
داشته است، می توان به حدیث عشق، همراه، پهلوان، ز مثل 
زلزله، آخرین پر، خروس زری پیرهن پری، عصای کارگشا، 
خورشید حسنک، کارنامک، لعبتکان، نقل سهراب، میرآب، روز 
برفی، ماجرای آمیرزا، نقل کاروان، فصل صبوری، خلأ، سجیل، 

ایلیا را به من نشان بده و... اشاره کرد.

میزبانی تلویزیون تئاتر ایران از »مترسک« و آیین های نمایشی خراسان جنوبی

شکایت سازنده »ماموریت 
غیرممکن 7«  از یک شرکت بیمه

ظاهرا شرکت بیمه چاب )Chubb( اعلام کرده برای جبران 
خسارات ناشی از ویروس کرونا، تنها یک میلیون دلار به این 
استودیو غرامت پرداخت خواهد کرد؛ در حالی که فیلمبرداری 
ماموریت غیرممکن ۷ در فاصله فوریه سال ۲۰۲۰ تا ژوئن 
۲۰۲۱ هفت بار به تعویق افتاد که دستکم ۶ بار آن به دلیل 

همه گیری کرونا بود.
پارامونت می گوید عوامل این فیلم را تا سقف ۱۰۰ میلیون دلار 
بیمه کرده بود تا اگر یکی از مهره های اصلی فیلم مثل تام 
کروز، بازیگر نقش اصلی، یا کریستوفر مک کوری، کارگردان، 
به دلیل بیماری، مرگ یا آدم ربایی در دسترس نبودند خسارت 
ناشی جبران شود. مقامات پارامونت معتقدند تعطیلی های 
مربوط به کرونا باید مشمول این بند از قرارداد بیمه باشد 
چون دلیل این تعطیلی ها جلوگیری از بیمار شدن عوامل 
فیلم بوده است. اما شرکت چاب اصرار دارد تعطیلی های 
کرونایی مشمول بند مسئولیت مدنی این قرارداد قرار می گیرد 
هزینه های ناشی از تعطیلی های اعمال شده توسط دولت را 

پوشش می دهد، آن هم با سقف یک میلیون دلار.  
ضبط و فیلمبرداری قسمت هفتم از مجموعه ماموریت 
غیرممکن در ابتدا قرار بود ۲۴ فوریه سال ۲۰۲۰ )۵ اسفند 
۹۸( در ونیز ایتالیا آغاز شود؛ اما همان موقع پارامونت اعلام 
کرد با توجه به ممنوع شدن تجمع توسط دولت محلی و 
برای احتیاط، ساخت فیلم را به تعویق می اندازد. اما آن طور 
که در شکایت نامه این استودیو علیه شرکت چاب آمده، 
فیلمبرداری ماموریت غیرممکن به این دلیل تعطیل شده بود 

که یکی از عوامل بیمه شده آن بیمار شده بود.
در متن شکایت نامه پارامونت به اسم این فرد و این که آیا 
وی به کرونا مبتلا شده یا یک بیماری دیگر اشاره نشده؛ اما 
تاکید شده نقش وی قابل جایگزینی نبوده است. به استناد 
این شکایت نامه، شرکت بیمه چاب در ارتباط با آن تاخیر 
اولیه به این استودیو ۵ میلیون دلار غرامت پرداخت کرده 

است.
پس از این ماجرا قرار شد فیلمبرداری  از ماه مارس )اسفند 
۱۳۹۹( از سر گرفته شود اما به دلیل محدودیت های اعمال 
شده توسط دولت ایتالیا به ماه ژوئیه )تیر ۱۴۰۰( موکول شد. 
در اکتبر سال ۲۰۲۰ نیز ضبط فیلم ماموریت غیرممکن ۷ دو 
دفعه به دلیل شیوع کرونا در بین عوامل به تعویق افتاد، یک 

بار در رم و یک بار در ونیز. اما این پایان ماجرا نبود.
قسمت جدید از مجموعه ماموریت غیرممکن دو بار دیگر هم 
به سد کرونا برخورد کرد، یک بار در فوریه سال ۲۰۲۱ به دلیل 
افزایش آمار ابتلا به کرونا در انگلیس و یک بار در ژوئن سال 
۲۰۲۱ به دلیل شیوع دوباره کرونا در بین عوامل. پروژه ساخت 
این فیلم همچنین وقتی دولت انگلیس از عواملی که از 
فیلمبرداری از ابوظبی برگشته بودند خواست خود را قرنطینه 

کنند، یک بار دیگر به تعویق افتاد.
چه  نکرده  اشاره  مشخصا  شکایت نامه  این  در  پارامونت 
مبلغی از شرکت بیمه خود طلب دارد و فقط متذکر شده ۵ 
میلیون دلار تنها بخش کوچک از خسارتی  است که به این 
استودیو وارد شده است، قسمت هفتم از مجموعه ماموریت 

غیرممکن ۲۷ مه ۲۰۲۲ )۶ خرداد ۱۴۰۱( اکران خواهد شد.

فیلم های ایرانی در جدیدترین حضور خود در جشنواره های 
آمریکا  و  آلبانی  هند،  آرژانتین،  کشورهای  در  خارجی 
رقابت  می کنند، فیلم سینمایی پاسیو اولین ساخته مریم 
بحرالعلومی در جشنواره بین المللی پارانا در کشور آرژانتین 
و جشنواره بین المللی نوبل هند با دیگر آثار حاضر در این 

جشنواره ها رقابت می کند.
پارانا  مستقل  فیلم  بین المللی  دوره جشنواره  چهارمین 
)PIFF( از ۳ تا ۱۰ سپتامبر ۲۰۲۱ برابر با ۱۲ تا ۱۹ شهریور 
می شود، جشنواره  برگزار  آرژانتین  کشور  پارانای  شهر  در 
 Ant بین المللی نوبل هند نیز به صورت آنلاین روی پلتفرم
برگزار می شود و ۳۰ سپتامبر برابر با ۸ مهر در ایالتی جنوبی 

به نام کارناتاکا به کار خود پایان خواهد داد.
فیلم های بخش مسابقه این جشنواره در ۳۹ رشته با هم 

رقابت می کنند و نکته جالب 
بهترین  جایزه  وجود  توجه، 
میان  در  کارگردان  دستیار 
جوایز این جشنواره است، فیلم 
سینمایی پاسیو با بازی بهناز 
جعفری، محدثه حیرت، کریم 
امینی، یاسمن ترابی، زنده یاد 
قادری،  بهروز  ملکی،  حسین 
انصاری،  بابک  غمخوار،  سحر 
شقایق فراهانی و پوریا پورسرخ، 
طی سه سال گذشته در بیش 
از ۳۰ جشنواره بین المللی رقابت 

کرده است.

بوتاکس و رقابت در چهار 
جشنواره بین المللی

به  بوتاکس  سینمایی  فیلم 
در  مظاهری،  کاوه  کارگردانی 
بین المللی،  حضورهای  ادامه 

هفدهمین  )آلبانی(،  تیرانا  جشنواره  دوره  نوزدهمین  در 
دوره جشنواره فیلم سالنتو، هشتمین دوره جشنواره فیلم 
تورینو سینه فِست و هفدهمین دوره جشنواره بخارست به 
رقابت با دیگر آثار جهانی می پردازد، این فیلم هم اکنون در 

سینماهای گروه هنر و تجربه در حال اکران است.
اول  فیلم  بهترین  جایزه  برنده  این  از  پیش  بوتاکس 
و  فیلم  بهترین  جوایز  و  فجر  فیلم  جهانی  جشنواره  از 
بهترین فیلمنامه از جشنواره تورین ایتالیا شده است و در 
جشنواره های لوکزامبورگ، شانگهای، پکن، بورگاس و عمّان 
نمایش داده شده است، بوتاکس محصول مشترک ایران و 
کانادا و تهیه  شده در دارواش فیلم و ۳bros film است، 
سوسن پرور، مهدخت مولایی، سروش سعیدی، مرتضی 

خانجانی و محسن کیانی بازیگران این فیلم هستند.

حضور آیدنتی بای در جشنواره مورد تایید آکادمی اسکار

نیز در  فیلم کوتاه Identibye ساخته سجاد شاه حاتمی 
مسابقه  بخش  در  خود  بین المللی  حضور  جدیدترین 
بین الملل فستیوال Out On Film آتلانتا ایالت جورجیای 
 Out آمریکا پذیرفته شد، سی وچهارمین جشنواره بین المللی
On Film آتلانتا از ۲۳ سپتامبر تا سوم اکتبر برگزار و برنده 
بهترین فیلم کوتاه داستانی به آکادمی اسکار ۲۰۲۲ معرفی 

می شود.
این فیلم به تهیه کنندگی بهروز هاشمیان و محمد نریمانی 
در این جشنواره در سرتاسر ایالات متحده به صورت آنلاین 
و فیزیکی اکران می شود. همچنین نشست پرسش و پاسخ 
فیلم با حضور عوامل اصلی پیش از برگزاری جشنواره برگزار 
می شود، امیرحسین صباغان، نسیم مسلمی، مریم نجفی، 

ثمر برازنده، حنان عزیزی بازیگران فیلم کوتاه آیدنتی بای 
هستند.

حضور گورکن در هجدهمین جشنواره فیلم 
سالنتوی ایتالیا

و  ملایی  کاظم  کارگردانی  به  گورکن  سینمایی  فیلم 
تهیه کنندگی سینا سعیدیان در بخش مسابقه هجدهمین 
نمایش  به  ایتالیا  سالنتوی  فیلم  بین المللی  جشنواره 

درمی آید.
قدرتمندترین  »فیلم  شعار  با  سالنتو  فیلم  جشنواره 
و  فرهنگ ها  میان  تعامل  و  فرهنگی  ارتباط  شکل 
استعدادهای جدید  به معرفی  ملل است«، هر ساله 
آثار مستقل جهان پرداخته و در هر دوره  و نمایش 

خود نیز توجه و نگاه ویژه ای به سینمای ایران نشان 
می دهد.

ادامه  در  همچنین  گورکن  سینمایی  فیلم 
نمایش های جهانی خود، ماه جاری در بخش فروم 
بیست و ششمین جشنواره فیلم اسپلیت کرواسی، 
فیلم های  جشنواره   چهاردهمین  مسابقه  بخش 
چهاردهمین  رقابتی  بخش  و  آریزونا  زیرزمینی 
جشنواره  فیلم های ایرانی سانفرانسیسکو نیز رقابت 

می کند.
با بزرگداشت  امسال هجدهمین جشنواره فیلم سالنتو 
تا ۱۲  فیلمساز شهیر هنگ کنگی، ۷  کار وای«  »وونگ 
تا ۲۱ شهریورماه ۱۴۰۰ به  با ۱۶  سپتامبر ۲۰۲۱ مصادف 
پایانی  روز  در  و  برگزار شده  ایتالیا  در  صورت حضوری 
برگزیدگان خود را در بخش های 
فیلم،  بهترین  چون  مختلفی 
زن،  و  مرد  بازیگری  بهترین 
بهترین  فیلمبرداری،  بهترین 
فیلم  بهترین  متن،  موسیقی 
مستند و کوتاه معرفی خواهد 

کرد.
آسایش،  ویشکا  فیلم  این  در 
مهراوه  معجونی،  حسن 
بختیاری،  بهنوش  شریفی نیا، 
رضا بهبودی، مهدی حسینی نیا، 
محمود  چراغی پور،  سیاوش 
نظرعلیان، حمیدرضا محمدی، 
یدالله  اسدی،  محمدامین 
شادمانی، ندا دهشیری و گوهر 
نقش  ایفای  به  خیراندیش 

پرداخته اند.

اولین حضور جهانی کوچ در 
جشنواره هیماچال هندوستان

فیلم کوتاه کوچ به نویسندگی و کارگردانی محمدجواد 
ضیغمی در اولین حضور بین المللی خود منتخب اولین 
دوره جشنواره فیلم کوتاه »Himachal« کشور هندوستان 
شد، این جشنواره در روزهای 10 و 11 مهر )۲ و ۳ اکتبر( در 

شهر شیملا به صورت حضوری برگزار می شود.
کوچ سومین فیلم کوتاه ضیغمی بعد از فیلم های کوتاه 
معاوضه و ناخواسته است که در هفدهمین دوره جشنواره 
بین المللی فیلم کوتاه دانشجویی نهال نیز حضور داشته 
است، در خلاصه داستان این فیلم کوتاه آمده است: »مهراد 
دو شب است که به خانه برنگشته... « مهیار پوربابایی، 
غزاله زعیم، مرتضی علیدادی و فاطمه مرتاضی، بازیگران 

کوچ هستند.

جهان سینما

رقابت فیلم های ایرانی در آرژانتین، هند، آلبانی و آمریکا
سینما و تئاتر

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ماهچهره خلیلی «
 - بازیگر فقید سینما و تلویزیون - را گرامی می دارد
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ورزشی

اخبار ورزشی

»عضو هیات مدیره استقلال«
 با هواداران درگیر شد؛

جمله عجیب مظلومی به 
هواداران: ترسی از شما نداریم!

با  باشگاه  ساختمان  مقابل  استقلال  مدیره  هیات  عضو 
هواداران درگیری لفظی پیدا کرد! از صحبت هایی که روز 
گذشته فرهاد مجیدی انجام داد، صبح روز گذشته تعدادی 
از هواداران ناراضی استقلال مقابل ساختمان باشگاه حضور 

یافتند.
این هواداران وقتی پرویز مظلومی مقابل ساختمان باشگاه 
رسید و قصد ورود داشت، با لحنی تند به سمت او رفتند 
و از مشکلات تیم شان گفتند. پرویز مظلومی ابتدا سعی 
کرد با لحنی آرام هواداران را به آینده امیدوار کند اما ماجرا 

ادامه دار شد.
خان!  گفت: »پرویز  مظلومی  به  خطاب  هواداران  از  یکی 
جانشین فرهاد را بی خیال شوید؛ اگر این اتفاق بیفتد، این 

باشگاه را روی سرتان خراب می کنیم!«
و  داشت  پی  در  را  مظلومی  پرویز  عصبانیت  جمله  این 
باعث شد عضو هیات مدیره باشگاه با بیان این جمله که 
»اگر بخواهیم کاری بکنیم، از شما که ترسی نداریم« وارد 

پارکینگ باشگاه شود!
همین مساله آتش هوادارانی که مقابل باشگاه بودند را تندتر 
کردند و باعث شد آنها شعارهایی را علیه مظلومی بدهند. 
هواداران اعتقاد داشتند که اگر مظلومی در فوتبال به جایی 
رسیده به خاطر استقلال است. از سوی دیگر این هواداران 
معتقد بودند باید هرچه سریع تر مدیریت باشگاه دستخوش 

تغییرات شود.

»کمیته بین المللی پارالمپیک« اعلام کرد:

زهرا نعمتی منتخب شورای 
ورزشکاران IPC شد

کمیته بین المللی پارالمپیک ۶ عضو تازه انتخاب شده 
شورای ورزشکاران )۴ زن و ۲ مرد( IPC را معرفی کرد که 
این افراد با حضور زهرا نعمتی تا ۳ سال آینده و بازی های 
پارالمپیک پاریس ۲۰۲۴ در این شورا فعالیت خواهند کرد

اعضای این شورای به شرح زیر می باشند:
دانیل  دوومیدانی(،  )پارا  ایتالیا  از  کایرونی  مارتینا 
کوبا  از  الیاس  دیورند  عمارا  شنا(،  )پارا  برزیل  از  دیاس 
شنا(،  )پارا  ژاپن  از  سوزوکی  تاکایوکی  )پارادوومیدانی(، 
جیتسکه ویسر از هلند )بسکتبال با ویلچر( و زهرا نعمتی 

از ایران )پارا تیروکمان(.
و  تابستانی  رشته های  از  نماینده  از ۶  متشکل  شورا  این 
از رشته های زمستانی است و صدای ورزشکار  ۳ نماینده 
دارای معلولیت در سرتاسر جهان می باشد. انتخابات شورای 
ورزشکاران IPC از تاریخ ۱۹ اوت الی ۳ سپتامبر در دهکده 
بازی های پارالمپیک در توکیو برگزار شد و در مجموع ۲۴۴۷ 
ورزشکار، ۵۵.۵ درصد تمام ورزشکاران حاضر در این دوره از 
بازی ها، با رای خود نمایندگان را انتخاب کردند. مشارکت 
در این دوره با افزایش ۱.۵ درصدی نسبت به دوره قبل )ریو 

۲۰۱۶( همراه بود.
شورای  اعضای  جمع  در  گرفتن  قرار  از  پس  نعمتی  زهرا 
ورزشکاران IPC گفت: ورزشکاران معلول انسان هایی توانمند 
هستند که سختی های جهان را به سخره می گیرند. می خواهم 
صدای رسای این انسان های قدرتمند در IPC و در جهان باشم. 
این شورا به عنوان پلی بین ورزشکاران و سیاست گذاران 
عمل می کند و تاثیر بسیار مهمی در رشد و توسعه جنبش 
پارالمپیک در دنیا دارد.۳ نماینده دیگر این شورا نیز از بین 
 ۲۰۲۲ پکن  بازی های  در  زمستانی  ورزش های  ورزشکاران 

انتخاب می شوند.

دیالوگ

از  یکی  مزمن  دردهای  و  ورزشی  آسیب های  امروزه 
معضلات اصلی ورزشکاران به شمار می رود که اگر به 
درستی و به موقع درمان نشود، عواقب ناخوشایندی برای 
ورزشکاران و پیشکسوتان ورزش در پی خواهد داشت، 
به همین خاطر به سراغ دکتر »سیدمسعود هاشمی« 
فوق تخصص درد، طبیبی از جنس ورزش و انرژی مثبت 
در کلینیک بهار واقع در بلوار مرزداران رفتیم، تا نظرات 

ایشان را در این خصوص جویا شویم.
ممتازترین  از  یکی  که  هاشمی  سیدمسعود  دکتر 
دانشجویان دوران تحصیل خود در دانشگاه شهید بهشتی 
مثال زدنی اش  پشتکار  با  توانست  می رود،  شمار  به 
در  دانشگاه  این  از  را  خود  تخصص  فوق  و  تخصص 
عالی ترین سطح علمی به پایان برساند، جهت آگاهی 
بیشتر از علم نوین روز و دوران تکمیلی علمی خود مدتی 
را در مراکز کلینیک های کشورهای فرانسه و آلمان به 
فراگیری این علم نوین پزشکی پرداخت و پس از بازگشت 
به ایران در سال ۱۳۸۶ مقدمات اولین کلینیک درد در 
ایران را کلید زد و در سال ۱۳۸۸ عملا کلینیک درد در 
ایران را به طور رسمی آغاز نمود آنچه که در پی می آید 
بنیانگذار  هاشمی  سیدمسعود  دکتر  با  ما  گفت وگوی 

اولین آکادمی درد در ایران است که میخوانید:
دکتر سیدمسعود هاشمی در ابتدای صحبت های خود 
و دردهای مزمن  امروزه آسیب های ورزشی  بیان کرد: 
متاسفانه  که  است  آسیب هایی  متداول ترین  از  یکی 
جمعی از ورزشکاران و پیشکسوتان ورزش با آن مواجه 

هستند، اگر این آسیب ها به درستی مداوا و درمان 
نشوند شاید یک ورزشکار اعم از حرفه ای یا آماتور 
هیچگاه نتواند دوباره به میادین ورزشی بازگردد، به 

همین خاطر درمان قطعی این عزیزان در 
وهله اول برای ما جراحی بسته است، 

کم تهاجمی و غیرجراحی حلقه 
مفقوده این امر بشمار می رفت 

که ما توانستیم با علم روز 
پزشکی به این امر بسیار 

کم  همانا  که  مهم 
تهاجمی، غیرجراحی 

غیردارویی  و 
دست  است 

یابیم و آن را در دستور کار خویش قرار دهیم که خوشبختانه 
نتایج پربارش را در مداوا و درمان های ستون فقرات، دیسک 

کمر، دردهای سیاتیک مفاصل و گردن شاهد باشیم.
دارم  راسخ  اعتقاد  بنده  افزود:  ادامه  در  هاشمی  دکتر 
در وهله اول جراحی به درد ورزشکاران نمی خورد، زیرا 
این بزرگواران باید دوباره به میادین ورزشی بازگردند و 
مثل روز اول به تمرین و مسابقه برگردند ضمن آنکه 
ورزشکاران هم نباید بگذارند آسیب هایشان مزمن شود 
چون آن وقت کار ترمیمی به سختی انجام می پذیرد، 
ضمنا باید به این نکته هم اشاره کنم که امروزه درمان 
از طریق سلول بنیادی یکی دیگر از گزینه های درمان 
آسیب ها است که ابتدا سلول بنیادی را ازخون می گیریم 
سپس فاکتور رشد را کشت می دهیم آنگاه در موضع 
آسیب دیده تزریق می کنیم که مجددا ضایعه به وجود 

آمده ترمیم می شود،
رئیس انجمن درد ایران 
همچنین اعلام کرد: 
تمام آحاد مردم در 
های  رده  تمامی 
سنی باید شروع 
را  دردی  هر 

بسیار مهم تلقی کنند و به کلینیک های درد مراجعه 
کنند، زیرا در مراحل اولیه بهبود و درمان بسیار آسان 
است چون شدت درد بین صفر تا ده تقسیم می شود، 
اگر شدت درد به خصوص از هفت تا ده باشد این درد 
جدی است حتما بیمار باید به پزشک متخصص مراجعه 
ورزشکاران  در  خصوص  به  گیرد،   قرار  درمان  تحت  و 
اگر به موقع برای درمان مراجعه نکنند و این آسیب ها 
مزمن شود  ورزشکار باید برای همیشه از میادین ورزشی 
برای  فاجعه  یک  یعنی  امر  این  و  کند  خداحافظی 
آماتور به نظر من تمامی  یا  از حرفه ای  ورزشکار اعم 
ورزشکاران باید شناختی نسبی از آناتومی، فیزیولوژی و 

پاتولوژی داشته باشند.
وی در ادامه گفت: ما منشا دردها را از بافت ها می دانیم یک 
آسیب بافتی مفصل، تاندون، بافت های تاندونی، استخوان، 
عضله و  عصب های سیاتیک دردهای شدیدی هستند که 
اگر درمانش به موقع انجام نپذیرد مداوایش سخت و 
دشوار است، پیشنهاد می کنم تمامی ورزشکاران اعم از 
حرفه ای یا آماتور باید یک پرونده پزشکی داشته باشند به 
همین خاطر از تمامی مدیران باشگاه ها می خواهم نسبت 
به تشکیل پرونده پزشکی تک تک بازیکنان اعم از آقایان و  
خانم ها  زیر نظر پزشک معتمد اقدام نمایند تا برای درمان 

سریع بازیکنان و ورزشکاران سوابقی باشد.
گفت:  پایان  در  هاشمی  سیدمسعود  دکتر 
امکانات  تمامی  حاضر  درحال  خوشبختانه 
داریم  ایران  در  را  دنیا  پزشکی  تجهیزات  و 
با  و  روز شده  به  باتکنولوژی  می توانیم  و 
ایران  مجرب  و  متخصص  پزشکان  درایت 
مداوا  را  بیماران  ممکن  شکل  بهترین  به 
درد  انجمن  راستا  این  در  کنیم  درمان  و 
باشگاه ها،  با  آماده هرگونه همکاری  ایران 
به خصوص  و  ورزشکاران  ورزشی  تیم های 
پیشکسوتان عرصه های فرهنگ، ورزش و 
و  همکاری  با  بتوانیم  تا  می باشد  هنر 
همدلی یکدیگر گامی ماندگار برای تک 

تک این عزیزان برداریم.

»رئیس انجمن درد ایران« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد: 

ورزشکاران باید شناختی از آناتومی، فیزیولوژی و پاتولوژی داشته باشند

سیروس جعفری

  نویسنده و روزنامه نگار

درحاشیه

نخست وزیر مجارستان پاسخ بوریس جانسون را داد و عنوان 
کرد مقامات فیفا بدرفتاری هواداران انگلیسی را نیز باید بررسی 
کنند، بازیکنان انگلیس مدعی شدند که هواداران مجارستان 
در دیدار انتخابی جام جهانی به آنها توهین های نژادپرستی 
کردند. به همین خاطر فیفا در واکنش به اتفاقات این دیدار 
وارد عمل شد و قصد دارد اتفاقات این دیدار را مورد بررسی قرار 
دهد، بوریس جانسون، نخست وزیر بریتانیا از فیفا خواست که 

وارد عمل شود تا این اتفاق را بررسی کند.

در این بین  پیتر سیجارتو وزیر امور خارجه مجارستان، از انتقاد 
بازیکنان انگلیس در مورد فضای موجود در ورزشگاه فرانس 
پوشکاش ابراز ناراحتی کرد و پاسخ صحبت های جانسون را 
به نوعی داد و عنوان کرد بهتر است مقامات فوتبال درباره هو 
کردن سرود تیم ملی ایتالیا در فینال یورو ۲۰۲۰ نیز تحقیق 
کنند. به این ترتیب اتفاقات دیدار مجارستان و انگلیس اکنون 
وارد دنیای سیاست شده است و باعث شده است تا مقامات 

سیاسی در دو کشور نسبت به آن واکنش نشان دهند.

جنجال ها ادامه دارد؛

اتفاقات دیدار جنجالی انگلیس- مجارستان سیاسی شد

رئیس انجمن درد ایران همچنین اعلام کرد: تمام آحاد مردم در تمامی رده های سنی باید 
شروع هر دردی را بسیار مهم تلقی کنند و به کلینیک های درد مراجعه کنند، زیرا در مراحل اولیه 

بهبود و درمان بسیار آسان است چون شدت درد بین صفر تا ده تقسیم می شود، اگر شدت درد 
به خصوص از هفت تا ده باشد این درد جدی است حتما بیمار باید به پزشک متخصص مراجعه 
و تحت درمان قرار گیرد،  به خصوص در ورزشکاران اگر به موقع برای درمان مراجعه نکنند و این 
آسیب ها مزمن شود  ورزشکار باید برای همیشه از میادین ورزشی خداحافظی کند و این امر یعنی 

یک فاجعه برای ورزشکار اعم از حرفه ای یا آماتور به نظر من تمامی ورزشکاران باید شناختی نسبی از 
آناتومی، فیزیولوژی و پاتولوژی داشته باشند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »مهرداد اولادی«
 - بازیکن سابق تیم ملی فوتبال - را گرامی می دارد

مهدی صالحی

 نویسنده و خبرنگار
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ویژگی گونه جدید ویروس ورزشی
کرونا »مو« چیست؟!

اسکن کنید

استعدادیابی برابر با ستاره سازی؛

فدراسیون والیبال فاقد کارشناسان استعدادیابی!

تحقیق در حوزه استعدادیابی مهارت های فیزیکی و شناسایی 
توانایی های زیربنایی و مهارت های حرکتی، از جمله نکاتی 
است که باید در فدراسیون های ورزشی به آن ها توجه داشت، 
اصولا در بحث استعدادیابی، چنین دیدگاه موثقی وجود دارد 
که اصلاً نمی توان از مهارت های فعلی افراد به موفقیت آینده 
آن ها پی برد، زیرا مولفه های بیشماری از قبیل؛ توانایی های 
ذهنی، تغییر اهمیت توانایی های فیزیکی با ماهر شدن افراد، 

بالندگی، رشد و نمو و... در موفقیت فرد دخیل هستند.
در فدراسیون والیبال کمیته استعدادیابی که دارای چندین 
مرکز فرعی در شهرها و مناطق روستایی باشد وجود ندارد که 
به دنبال کشف استعدادها از طریق یک فرایند طولانی مدت 
عملکردی داشته باشد، حتی فاقد تست های ژنتیکی است، که 
شاخص معتبری برای قضاوت درباره پتانسیل ذاتی بازیکن 

باشد!
شناسایی  برای  مکان  بهترین  ها  آکادمی  صورت  این  در 
استعدادهای ناب و کارهای زیربنایی براساس اصول  اساسی 
با شرایط  با والیبال پیشرفته روز می باشند که  و همسو 
فعلی قادر به ادامه کار و تیمداری نخواهند بود که منجر به 
ستاره سوزی می شود تا ستاره سازی! و چه بسی نونهالان و 
نوجوانان علاقه مند به والیبال علی رغم داشتن توانایی، ترک 
والیبال نموده و به سمت رشته های پولسازی نظیر فوتبال 

خواهند رفت!

مضاف بر اینکه وقتی پایه حرکت های اولیه والیبال به درستی 
صورت نگیرد و با اصول صحیح در زمینه های توپگیری و 
ساعد زنی، جاگیری و توپ رسانی، دفاع روی تور، پوشش دادن 
پشت مدافعان و برگشتی از دفاع مهاجم، زدن سرویس های 
پرشی قدرتی و در نهایت آبشار آشنا نباشند، در رسیدن به 
سطح حرفه ای هم کارآیی لازم را نخواهند داشت، که مقصر 
اصلی مربیان آموزش دهنده هستند که شاهد عینی و مبین 
این واقعیت در تیم ملی نوجوانان دیده شد و به عینه شاهد 
آن بودیم که به صرف داشتن قد و قامت های بلند و بر اساس 
زدن آبشارهای قدرتی و سرعتی خوب، فاقد توپگیری و پوشش 
پشت مدافعان و توپ های برگشتی از دفاع مهاجم در ترکیب 

تیم ملی جای گرفته بودند.

باید استعدادهایی که از طریق مربیان آکادمی های شهرهای 
والیبال خیز کشف می شوند، از جمله مربیانی باشند که با 
علم روز و دانش کار در پایه و سازندگی آشنایی کامل داشته 
باسند و زیر نظر کمیته استعدادیابی فدراسیون به کار مربیگری 

مشغول شوند.
خرم  یزدانی  جناب  والیبال  فدراسیون  زمان  در  که  کاری 
زیرنظر ایوان بوگانیکف مربی روسی در کانون های والیبال 
و در شهرهای صاحب نام والیبال کشور با هزینه فدراسیون 
رایج گردید و در مدت زمان نسبتاً کوتاه نتیجه داد و بازیکنان 
شاخصی به تیم های ملی نوجوانان، جوانان، امید و بزرگسالان 
راه یافتند، بازیکنانی از آذربايجان غربي و شرقی، مازندران، 
خراسان، گیلان، تهران، اصفهان، خوزستان، گلستان و... که 
والیبال ایران را جهانی کردند،  ثمره کار پایه ووزیربنایی اصولی 
در آن سال ها بود، ولی در طول بیش از ۱۵ سال فدراسیون 
جناب داورزنی کار زیربنایی به درستی پیگیری نشده و تیم  
های ملی همچنان  از ضعف توپگیری و زدن سرویس که 

شاخصه و مولفه اولیه امتیاز گیری است ناکام مانده است! 
خودشیفته  رئیس  داورزنی  آقای  سخنان  مطالعه  از  بعد 

فدراسیون والیبال در گفت وگویی که در ارتباط با کار اساسی 
در زمینه سازندگی از سوی باشگاه ها با رسانه ها عنوان کردند؛ 
این سئوال مطرح است که فدراسیون در قبال باشگاه ها و 
آکادمی هایی که با صرف هزینه های کلان کار سازندگی می 

کنند چه وظایفی دارد؟

بچه هایی که هر کدام از یک شهر و شهرستان به  اردوهای 
آمادگی دعوت می شوند زیر نظر چه مربیانی آموزش می 
بینند؟ و از همه مهم تر حاصل زحمات مربیان دلسوز و سازنده 
شهرستان ها در کجا لحاظ می شود؟! چه کسانی به سفرهای 
خارجی و بازیهای تدارکاتی اعزام می شوند؟ فدراسیون والیبال 
وواز  داده  لازم  بهای  شهرستانی  سازنده  مربی  کدامین  به 
آن ها شناخت دارد؟ جناب داورزنی هیچ می دانید چه تعداد 
از مربیان بادانش در استان  های صاحب والیبال به لطف 
جنابعالی با انتخاب رؤساي ناکارآمد غیروالیبالی در هیاتُ ها، 

خانه نشین شده اند و کسی سراغی از آن ها نمی گیرد؟

وظیفه هیاتُ های والیبال استان ها در پیشبرد والیبال پایه 
چیست؟ چرا از برگزاری مسابقات استانی و کار استعدادیابی 
نظارتی بر عملکرد هیاتُ های شهرستان ها و آکادمی ها به عمل 
نمی آید؟! چرا باید باشگاه های خصوصی بازیکن بسازند و به 
رایگان در اختیار فدراسیون قرار دهند؟ مالکیت بازیکنانی که 
توسط باشگاه های حرفه ای آموزش می بینند و به کمال می 

رسانند با باشگاه هاست، چرا این قانون در فوتبال 
اعمال می شود اما در والیبال، خیر؛ به دلیل 

اینکه فدراسیون والیبال تافته جدا 
امور و  اداره  بافته ای است که 

پست های کلیدی را به دست 
غیر والیبالی ها سپرده است! 
چرا در زمان ریاست جناب 
فدراسیون  خرم  یزدانی 
و  حق  تمام  والیبال 
حقوق مربیان کانون های 
کشور  سرتاسر  در  والیبال 

حاصل  که  پرداخت  می  را 
بازیکنان  کانون ها همین  آن 

ملی پوشی هستند که والیبال 
ایران را جهانی کردند و افتخار آفریدند 

تا جنابعالی و زیرمجموعه غیروالیبالی تان 
اینک فخر بفروشید و به خود ببالید!؟

به جای هزینه های میلیاردی برای به خدمت گرفتن زمان های 
مقطعی یک مربی که جز پول دریافتی هیچ کاری صورت 
نداد، اگر یک صدم آن را صرف سازندگی در شهرستان ها کرده 
بودید که سرشار از پتانسیل بالا و استعدادهای ناب هستند، 
امروز درمانده پاسور برای تیم ملی و... نبودید! شما از سازندگی 
بنیادین پاسور غافل ماندید! در حالي که اگر به هر یک از 
پاسورهای خوش تکنیک سال های گذشته، نظیر اسماعیل 
حیدری،  امیر  صابرپور،  مهدی  میرفخرایی،  ناصر  حبیبی، 
سیدمهدی ابوترابی، علی موُذن، علیرضا بهبودی، اصغر و رضا 
نائینی، محمد شعبانپور، امیردحسینی، مهدی مهدوی، بهزاد 
به نژاد، رحیم قارصی، نوبخت سید عباس، قاسم تاجری، محمد 
غیاثی، سعید عقیلی، طاهر آزمون،  و... ۱۰ بازیکن علاقه مند به 
فراگیری پست پاسوری واگذار می کردید تا در این زمینه به کار 
سازندگی پاسور برای تیم های ملی باشند، امروز با کناره گیری 
سعید معروف دچار کمبود پاسور برای تیم های ملی مواجه 
نبودید، حتی در کمیته استعدادیابی فاقد شاخص های معتبر 
برای قضاوت درباره پتانسیل ذاتی بازیکنان در شهرستان ها 

هستید.
های   حوزه  در  عملی  و  علمی  دستاوردهای  به  نگاهی  با 
استعدادیابی در کشورهای پیشرفته اروپا معتقدیم که آکادمی 
های ستاره ساز باید دارای مجوز بهره برداری حداقلی تا سنین 
زیر ۱۹ سال نوجوانانی باشند که  متعلق به سازندگان آن ها 

است و در سازندگی آنها زحمت کشیده اند و باید درقبال 
سرمایه گذاری، در مرحله بهره برداری از حمایت فدراسیون و 
هیات های استانی سود ببرند تا با هدف سرمایه گذاری برای 
طرح برنامه های راهبردی بهتر و بیشتر میان مدت و درازمدت 
با برخورداری از وجود بهترین مربیان تداوم ببخشند ودمثل 
گذشته بازوی توانمند فدراسیون در کار پشتوانه سازی و کار 

زیربنایی باشند.
نمونه بارز آن باشگاه باریج اسانس کاشان و آکادمی والیبال 
این باشگاه با مدیریت خانم  بهار )فاطمه( حسیبی همسر 
مرحوم مهندس حسین حجازی پدر اسانس ایران است که 
وقتی در قید حیات بود با قبول مدیریت هیاتُ والیبال کاشان 
با سرمایه  گذاری هنگفت و تلاش چندین ساله منشاء خدمات 
بسیار ارزشمندی بوده، اما اینک به خاطر عدم همکاری وارائه 
امکانات لازم از سوی فدراسیون والیبال درحال تعطیلی است.

وظایف  از  که  همکاری  و  تعامل  و  کافی  شناخت  عدم 
فدراسیون هاست، متاسُفانه کاری است که در فدراسیون 
فعلی والیبال کمتر دیده می شود، باید استعدادهایی که 
خیزکشف  والیبال  شهرهای  آکادمی های  مربیان  طریق  از 
می شوند، ازجمله مربیانی باشند که با علم روز و دانش کار در 
پایه و سازندگی آشنایی کامل داشته باشند و زیر نظر کمیته 
استعدادیابی فدراسیون به کار مربیگری مشغول شوند، با 
نگاهی به صحبت های اخیر رئیس فدراسیون که در جایی 
عنوان می کند نگاه ما به بازیکن سازی و پشتوانه سازی برای 
تیم ملی است، ولی به معنی نادیده گرفتن سکوی 

افتخار نیست. 
که  زیادی  زمان  به  دیگر  جای  در 
استعدادیابی  صرف  فدراسیون 
می  و  دارد  اشاره  کند،  می 
به  باشگاه ها  اگر  افزاید: 
خود  نوجوانان  های  تیم 
اهمیت بدهند و آموزش 
باشند  داشته  درست 
راحت تر  فدراسیون  خیال 
نیست  نیاری  و  می شود 
که فدراسیون بازیکن سازی 
کلی  و  بگیرد  برعهده  راهم 
وقت برای آن بگذارد! حال این 
وظیفه  پس  است!  مطرح  سئوال 
اعضای محترم فدراسیون چیست؟ سفر 
به کشورهای اروپایی و عقد قراردادهای میلیاردی با 

مربیان درجه دو و سه؟

فکر نمی کنید فرضیات ضد و نقیض و تناقض گویی های 
اخیر جنابعالی خودخواهانه است؟ جناب داورزنی، حنای شما 
دیگر برای اغفال مردم رنگ ندارد، بهتر است حداقل با خودتان 
صادق باشید. جناب داورزنی، شما بفرمائید؛ چه کسی مسئول 
مهاجرت بازیکنان به کشورهای خارجی است؟! چرا پسران 
و دختران تیم های والیبال جلای وطن می کنند؟ هیچ به 
این ها توجه کرده اید؟ معلوم است که خیر! زیرا سرگرم کارهای 

دیگری هستید.

آیا می دانید چه کسانی این بازیکنان را تعلیم و پرورش 
داده اند!؟ کدام باشگاه و  آکادمی ها در کار پایه و سازندگی 
والیبال هزینه می کنند و با سرمایه گذاری های کلان جور 
کم کاری فدراسیون والیبال ایران را به جان می خرند؟! از 
خودتان پرسیده آیا چرا آکادمی باریج اسانس کاشان که 
بزرگترین آکادمی کشور محسوب می شود حاضر شده این 
آکادمی را تعطیل کند؟ بی توجهی و بی مهری شخص شما 

عامل آن ها است.
خبردار شدیم خانم مینا روستا بازیکن شیرازی تیم ملی 
والیبال به اسپانیا می رود؛ ضمن اینکه الهه پور صالح قطر 
پاسور جوان تیم  ملی نیز نامزد بازی در یک تیم ترکیه ای شده 

و پیشنهادی هم از یک تیم یونانی برای یکی از چهره های سر 
شناس تیم بانوان رسیده است، به این ترتیب باید پاسخگو 
باشید چه عواملی باعث هجرت این بازیکنان شده است، آیا 
از عواقب مهاجرت تک تک این بازیکنان به سایر کشور ها 
مطلعید؟! چه کسانی از این پديده شوم سود می برند؟ تکلیف 

والیبال تیم ملی چه می شود؟!
چرا مصطفی کارخانه)نابودگر تیم های گیتی پسند و باریج 
اسانس کاشان( را به سرپرستی سه تیم نوجوانان، جوانان و 
بزرگسالان منصوب کرده اید؟ مگر در والیبال ایران قحط الرجال 
شده است، یا اهداف دیگری پشت این انتخاب وجود دارد وما 
بی خبریم؟! دلیل اینکه سرپرست و مربی تیم ملی جوانان 

بردیا سعادت را تهدید می کنند چیست؟ 

بی مهری مربیانی که اهمیتی برای جوانانی همچون بردیا 
سعادت قائل نیستند سبب گردیده تا به کشورهای شرق 
آسیا پناه ببرند و یا در تیم های اروپایی بازی کنند، ارومیه 
سرشار از جوانان مستعدی همچون بردیا سعادت است اما، 
کجایند و در حال حاضر چه کسانی در تیم های آذربایجان 
غربی حکومت می کنند که دستمایه آنها نشان دهنده تحمیل 
مربیان و بازیکنان غیر بومی از جانب شخص جنابعالی است 

که باعث شده اید آذری ها هم راهی سایر کشور ها شوند.
از سعید معروف که شایسته ترین پاسور جهان لقب گرفته تا 
میلاد عبادی پور؛ مرتضی شریفی، بردیا سعادت و ده ها بازیکن 
دیگری که از بی مهری مسئولان به ستوه آمده و دل آزرده شهر 
ودیارشان را ترک کرده اند و جلای وطن می کنند! محمدجواد 
معنوی نژاد کجاست؟ از حال و روزش خبردارید؟ آیا می دانید 
چه کسانی در تعلیم و تربیت و پرورش این جوان بااخلاق  

نقش داشته اند؟

اصل با اسم مرحوم حسن رهنما، آقای حسن افغان مربی 
سازنده بین المللی اصفهان آشنایی دارید؟ یا از تجربه بهزاد 
بزرگزاد، سعید عقیلی محمد صادق پشنگ که هر یک به 
نوبه خود در کار سازندگی و کارهای بنیادین منشاء خدمات 

ارزشمند بوده اند، بهرمند بوده اید؟ 
می دانید، میرمصطفی شجاعی، مهران زارع، محسن عندلیب، 
فرهاد کاوه آهنگران، مهرداد سلطانی، داریوش شیبانی، علیرضا 
امیر غفور، علی مباشری، مسعود غلامی،  نصر اصفهانی، 
هومن)محمد( باقری، علیرضا جلالی، پیمان کریمی، محمد 
جواد معنوی نژاد و...که در تیم های نوجوانان، جوانان و 
امید و بزرگسالان حضور پیدا کردند دست پروده چه کسانی 

هستند؟
سیدمحمد موسوی، امیر غفور در کجا به سر می برند؟! چرا 
از پیشکسوتان که سال ها خاک میادین والیبال را خورده اند 
استفاده نمی کنید و غیروالیبالی ها را به کار گرفته اید!؟ برای 
یکبار فقط یکبار شده سری به استاد حسن کرد اسطوره بی 
بدیل والیبال ایران بزنید؟ یا از حال و روز دیگر نام آورانی 
که از ده ها نفر بیشترند که ثبت نامشان در این مقال نمی 
گنجد اطلاعی دارید یا شما هم به مثال معروف)قهرمان زنده 
را عشق است( معتقد هستید؟ از تجارب و داشته های علمی 
این بزرگان و افتخار آفرینان سال های گذشته در کجا باید بهره 
ببریم؟ چرا همه این عزیزان را به دست فراموشی سپرده اید و از  
وجود افراد غیرتخصصی و غیروالیبالی در فدراسیون استفاده 

می کنید؟
به عنوان عضو کوچکی از جامعه ورزش و رسانه از جناب 
از جنس  وزیر محترم ورزش و جوانان که خود  سجادی 
ایران  ورزشکاران  و  ورزش  مسائل  با  آشنا  درد  و  ورزش 
اسلامی هستند درخواست می کنم تا هرگونه که صلاح 
می دانند از جنبه نظارتی به فدراسیون والیبال ورود کنند 
و در صدد انتخاب رئیس شایسته ای، برای این فدراسیون 
منع  قانون  و  است  بازنشسته   داورزنی  دیگر  زیرا  باشند 
شامل  ها  فدراسیون  راُس  در  بازنشستگان  از   بکارگیری 

ایشان هم می شود.

توپ و تور

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                        n  سردبیر: مهدی تیموری                                 n  دبیر تحریریه: محمدرضا ولی زاده

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

 n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، اصغر قلندری، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، فرشید گله داری و رضا تواضعی
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                     n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات                   n  دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان                     n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

یکشنبه 14  شهریور 1400-  شماره  ۸2۸

www.donyayehavadar.ir

داستان جلد

سرمربی تیم ملی امید، مشاور فدراسیون و آقابالاسر اسکوچیچ؛

او یک موشک بود!

انتظار، سرمربی جدید تیم ملی  از مدت ها  سرانجام پس 
امید به وطن بازگشت و حکم سرمربی گری و مشاور فنی 
فدراسیون فوتبال در امور را دریافت کرد، تا با حکم جناب 
مهدوی کیا« سرمربی  »مهدی  خادم،  عزیزی  شهاب الدین 

تیم ملی امید و مشاور فنی فدراسیون شود.
پروسه سپردن هدایت تیم ملی امید به مهدوی کیا، شرایط 
عجیبی داشت، در ابتدای کار، چگونه گزینه شدن مهدی 
مهدوی کیا برای سرمربی گری تیم ملی امید، پرسشی بود 
که از سوی فدراسیون فوتبال پاسخ درستی به آن داده نشد 
و در نهایت، با اتلاف و هدر رفتن فرصتی طلایی، برای 
انتخاب بازیکنان و شروع دوران آماده سازی تیم ملی امید، 
روندِ ناشفاف این موضوع تکمیل شد، اما حالا پس از نهایی 
شدنِ فرآیند سرمربی گری مهدوی کیا در تیم ملی امید، باید 
کمی بیشتر در نحوه و چگونگی عملی شدن این پروسه، 

تامل کرد.
تیم ملی امید ایران در گروه B مسابقات با تیم های لبنان - 
تاجیکستان و نپال همگروه شده است و کار برای صعود به 
دور نهایی بازی ها، که با حضور 16 تیم و در تاشکند برگزار 
می شود خیلی آسان نیست چرا که از هر گروه تنها یک 
تیم به طور مستقیم به دور بعدی بازی ها صعود خواهد 
کرد و از بین تیم های دوم در بین 11 گروه تنها چهار تیم 
جواز حضور در دور بعدی بازی ها را به دست خواهند آورد. 
با حضور تیم میزبان یعنی ازبکستان، همان طور که اشاره 
شد دور نهایی بازی ها با حضور 16 تیم و در تاشکند برگزار 

می شود. 
اما پرسش اولی که فدراسیون فوتبال باید به آن پاسخگو 
امید  باشد، چرایی سرمربی گری مهدوی کیا در تیم ملی 
است! آیا در فوتبال ایران، علی الخصوص در بخش فوتبال 
تیم امید هامبورگ به  پایه، قحط الرجال بود که دستیارِ 
عنوان سرمربی تیم ملی امید برگزیده شود؟ آیا امثال عباس 
چمنیان، علی دوستی مهر و یا چند ده، دلسوز، کاردان و 
متخصص دیگر در فوتبال پایه که رزومه ای درخور، با عنوان 
خطیر سرمربی تیم ملی امید را دارند و سال ها با کارنامه 
و نتایج شان، توانایی  های خود را به نمایش گذاشته اند، در 
دسترس فدراسیون فوتبال نبودند که با هزاران خواهش 
و تمنا، هدایت تیم ملی به مهدوی کیا سپرده شد؟ بنا بر 
حضور در آلمان حکم مهدوی  کیا امضا شد یا به واسطه 
فعالیت چندین ساله در آکادمی کیا، مهدی خان مهدوی کیا 

به نیمکت تیم ملی رسید؟
اما در همین ابتدای کار بهتر است، به این نکته اشاره کنیم؛ 
در اینکه مهدی مهدوی کیا از مفاخر فوتبال ایران است و 

را  افتخارات متعددی  بازی، خاطرات شیرین و  در دوران 
برای فوتبال ایران به ارمغان آورده است که، هیچ شکی 
نیست،  اما چه تضمینی برای نتیجه گیری مهدوی کیا بر 

روی نیمکت تیم ملی امید وجود دارد؟
اصلا بنا بر چه دلایلی، مهدی مهدوی کیا باید با خود چند 
دستیار یا مربی آلمانی بیاورد و با قراردادی پکیجی )که 
برعهده شخص سرمربی است!(  آن،  انجام تعهدات مالی 
هدایت تیم ملی امید ما را بر عهده بگیرند؟ یعنی تا این 
حد در فقرِ نیروی انسانی متخصص در فوتبال پایه به سر 
آلمان  از  پکیجی  درجه چند  مربیان  محتاجِ  که  می بریم 

شده ایم؟
مهدوی کیا، چندین سال است که در کشور آلمان، فعالیت 
یقینا  ساله،  چندین  حضور  این  واسطه  به  است،  کرده 
هیچ شناختی از بازیکنان رده پایه نخواهد داشت، حال با 
دستیارانِ پکیجی خود، چه رویکردی در قبال فرصت اندک 
و کمتر از یک ماهی که تا ارسال لیست تیم ملی امید باقی 

مانده است، خواهد داشت؟ اصلا برنامه او در تیم ملی 
چند ساله است؟ آیا کسی در فدراسیون فوتبال 

به مهره سوزی یا سرمایه سوزی در صورت عدم 
نتیجه گیری تیم ملی امید با مهدوی کیا، 
فکر کرده است؟ مگر چند مهدی مهدوی کیا 
در فوتبال ایران وجود دارد که قرار است 
وادار  سوختن  به  کریمی،  علی  همانند 

شود؟
 50 نام  مهر،   5 باید  فوتبال  فدراسیون 
در  شرکت  برای  را  سال   23 زیر  بازیکن 

آسیا  زیر 23  قهرمانی  مسابقات مقدماتی 
فوتبال  فدراسیون  برای  دوشنبه  شهر  در 

فرصت  این  در  حال  کند،  لیست  آسیا 
بسیار کوتاه، کادرفنی جدید تیم 

ملی امید که هیچ داده  
اطلاعاتی  و 

به  نسبت 
یط  ا شر

بازیکنان این رده ملی ندارند، چه معجزه ای را می خواهند 
برای  زمان  این همه  بزنند؟  رقم  باقی مانده  روز  در چند 
آماده سازی تیم ملی امید از دست رفت، برای آوردن دستیار 
تیم امید هامبورگ، حال بهتر نبود، این زمان را برای اخذ 
رضایت نامه سرمربی هامبورگ یا مربی بزرگ تر از آن صرف 

می کردیم؟
فدراسیون  با  قرارداد  عقد  از  پس  مهدوی کیا،  مهدی  اما 
فوتبال، در مصاحبه اش اعلام کرد: »بحث تیم  ملی بزرگسالان 
نیز مطرح شد و قرار است بازی ها را ببینم و اگر کمکی از 

دستم برمی آید انجام دهم.«
صحبت های سرمربی جدید تیم ملی امید، از چند منظر 
وزین  سمت  مهدوی کیا  حالا  گرچه  است،  بررسی  قابل 
مشاور فنی فدراسیون فوتبال را در اختیار دارد، اما کجای 
این فوتبال، سرمربی تیم ملی امید یک کشور، بازی های 
تیم ملی بزرگسالان را زیر نظر می گیرد تا به آن ها کمک 

فنی کند!؟
حتی  اسکوچیچ  دراگان  اینکه  حال 
از  بیش  فنی،  نازل  سطحِ  این  با 
دارد  مربی گری  سابقه  سال   ۱۰
از  اصلح تر  شرایط  هر  در  و 
کنار،  به  مهدوی کیاست 
مصلحتی،  چه  بر  بنا  اما 
چنین  فوتبال  فدراسیون 
اختیار سرمربی  در  را  امکانی 
تیم ملی امید قرار داده است؟ 
اگر مربی درجه یکی هم بالای 
سر تیم ملی بزرگسالان ما بود، 
بازهم به خود اجازه چنین کاری 
شخصیت  به  و  می دادند  را 
توهین  ملی  تیم 

اسکوچیچ،  با  می گوییم،  که  موقع  آن  پس  می کردند؟ 
گزافی  سخن  است،  شده  گرفته  ملی  تیم  از  شخصیت 
نگفته ایم! وقتی مربی حرفه ای و در کلاس جهانی نباشد، 

چنین اتفاقاتی هم رخ می دهد.
اما در راستایِ اجرایی سازی این لاطائلات، در سفر تیم ملی 
بزرگسالان به قطر برای دیدار با عراق، جناب مهدوی کیا هم 
با تیم ملی سفر کرده است، تا تیم  ملی از بارِ دانش و فنی 
او بهره مند شود، البته تا این جای کار هم خیلی در شرایط 
تیم  ملی توفیقی ندارد، اما با سوءمدیریت فدراسیون و اطوارِ 
طرف آلمانی، در همین شرایط معمولی هم بسیار وقت 
تلف کرده ایم و برای آماده سازی تیم  ملی امید فرصت های 
به حضور  این  تا  یعنی  دادیم، حال  از دست  را  بسیاری 
مهدوی کیا در اردوی بزرگسالان نیاز بود که یک هفته را 
هم در این فرصت کمتر از یک ماه، تیم ملی امید از دست 

بدهد؟ 
دیگر برای همگان واضح و مبرهن است که فدراسیون فوتبال 
چگونه اداره می شود، حلقه رسانه ای اطراف فدراسیون، با 
یک رویه مشخص، اهداف مدنظر خود را دنبال می کنند، 
حال باتوجه به ابهامات انتخابات فدراسیون فوتبال، برای 
رهایی از انتقادات برخی از منتقدان خاص یا حتی جناح  
رقیب! فدراسیون مجبور است، در قبال خواسته های این 
حلقه رسانه ای، تسلیم شود، حال به ارتباط این پاراگراف، با 
اتفاقاتی که تشریح کردیم، تامل کنید، کلید اغلب انتصابات 
و فعل و انفعالاتِ فدراسیون فوتبال بدست خواهد آمد، 
البته در مورد کم و کیف ماجرای انتصاب های بحث برانگیز 
فدراسیون فوتبال، به اندازه کافی حرف زده شده و تکرار آن 

مطالب دیگر سود چندانی ندارد!
اتفاقاتی را در زمان مسعود  البته ناگفته نماند، چنین 
سلطانی فر هم، به وفور گوشزد کرده بودیم، اما متاسفانه 
نداشت  ایشان، گوش شنوایی وجود  در دوران صدرات 
می شد  نباید  آنچه  شد  سوءمدیریت ها،  آن  ماحصل  و 
امیدواریم  به زمین سقوط کرد،  با سر  و فوتبال کشور 
جوانان  و  ورزش  وزارت  تازگی  به  که  سجادی  جناب 
به چنین مسائلی  گرفته اند،  تحویل  را  دولت سیزدهم 
زودتر ورود کنند تا اتفاقات سالیان گذشته رنگ تکرار 

به خود نگیرد.
باری؛ در اندک فرصت باقی مانده، امیدواریم بهترین ها برای 
تیم ملی امید انتخاب شوند، زیرا فرصتی برای آماده سازی 
وجود ندارد و در کمترین زمان ممکن، باید شرایط برگزاری 
اردو با بهترین نفرات فراهم شود، گرچه امیدواریم باتوجه به 
اتفاقات ناخوشایندی که در فوتبال پایه کشور رخ داده است، 
تمام مراحل آماده سازی تیم ملی امید، از دعوت بازیکنان 
تا اعلام لیست نهایی، به صورت شفاف و سالم انجام شود 
انتخاب مهدی  با  این لفاظی هایی که  و در نهایت تمام 
مهدوی کیا جنبه فتح الفتوح گرفته است، صرفا نمایشی 
نباشد و »موشک« تیم ملی امید را به المپیک پاریس ببرد! 
کسی که همانند لقبِ سالیان نچندان دورش، پله های ترقی 
را به سرعت بالا رفت و در یک شب یکی از اصلی ترین مهره 

های فدراسیون فوتبال شد!

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

 در نهایت امیدواریم  تمام این لفاظی هایی که با انتخاب مهدی مهدوی کیا جنبه فتح الفتوح گرفته است، صرفا نمایشی 

نباشد و »موشک« تیم ملی امید را به المپیک پاریس ببرد! کسی که همانند لقبِ سالیان نچندان دورش، پله های ترقی را به سرعت 

بالا رفت و در یک شب یکی از اصلی ترین مهره های فدراسیون فوتبال شد!


